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Geacht college, 

De fractie 50PLUS Helmond is in de verkiezingscampagne meerdere malen aangesproken door (oudere) 
Helmonders over de situatie in de fietsenstallingen. 

Het betrof twee opmerkingen: 

1. Sinds corona worden de fietsen bij binnenkomst en uitgaan niet meer gecheckt, terwijl er wel een 
beheerder aanwezig. De kans dat fietsen ontvreemd worden uit de stallingen is groot en er zijn al 
voorbeelden van dat fietsen zijn gestolen. Schijnveiligheid is aan de orde. 

2. Steeds meer worden de stallingen gebruikt als (schuil/chill) verblijfplekken door niet-fietsers. Voor 
ouderen levert dat een gevoel op van niet-veiligheid. 

Wij vragen het college om de oorspronkelijke beheerderstaken in de fietsenstallingen terug te brengen naar 
een situatie zoals deze was voor corona. Opdat er weer controle is op het binnenkomend en uitgaand 
fietsverkeer. De kans op diefstal wordt daardoor aanzienlijk verminderd. 

De fractie wacht uw antwoorden af. 

   

Helmond, 4 april 2022 

Fractie 50 PLUS Helmond       

Frans Mol,     Jan van Aert 

Jan Karel van der Zanden  Rene van Lierop 

i.a.a. - fractievoorzitters raad Helmond en  Media 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
 
1.   Wij vragen het college om de oorspronkelijke beheerderstaken in de fietsenstallingen terug  
  te brengen naar een situatie zoals deze was voor corona. Opdat er weer controle is op het  
  binnenkomend en uitgaand fietsverkeer. De kans op diefstal wordt daardoor aanzienlijk  
  verminderd. 
 
Het scansysteem is door de coronapandemie en de daarmee samenhangende invoering van de 1,5 meter 
afstand-maatregel begin 2020 buiten gebruik gesteld. Het systeem dateert uit 2008 en was – los van corona 
– al langer aan vervanging toe. Wij hebben bekeken wat de kosten zouden zijn van een nieuw scansysteem; 
deze investering bedraagt éénmalig rond de 12.000 euro plus jaarlijks ca. 5.000 euro voor beheer en 
onderhoud. Daarop hebben wij ons afgevraagd of het scannen van fietsen bij binnenkomst en vertrek 
meerwaarde heeft. Er is immers overdag wel een beheerder aanwezig. In de afgelopen drie jaar zijn er bij de 
gemeente en de politie géén meldingen van fietsendiefstallen binnengekomen tijdens de uren dat de 
beheerder aanwezig was. Ook meldingen van een onveilig gevoel zijn bij ons niet bekend. De aanwezige 
medewerkers monitoren en rapporteren dagelijks het verloop van het stallingsbeheer in een logboek. Hierin 
zijn geen meldingen van diefstal en of onveilig gevoel opgenomen. Dit in ogenschouw nemend, zien wij geen 
aanleiding tot herinvoering van het scansysteem. Het college richt zich op het optimaliseren van 
dienstverlening aan de bezoekers van de stad, permanente zichtbaarheid en proactieve houding van de 
beheerders in de gemeentelijke fietsenstallingen.  
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 
 
 
 
 


